

mai 1905, à la Cité de Saint-Henri, pour garantir l'exécution des conditions du Règlement No 108, de ladite Cité et du contrat passé, en exécution de ce règlement, soit annulée, parce que lesdites obligations ont été remplies.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Président du Bureau des Estimateurs, pour savoir si la "Dominion Textile Company, Ltd.", (Colonial Bleaching & Printing Company), a faire rapport chaque année, depuis 1906, sur ses obligations.

56.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée à lundi, le 21 du mois courant, à 10.00 hrs a.m.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 21 décembre 1914, a.m.

Sont présents: Son Honneur le Maire M. Martin, et M. le Commissaire Ainey.

Advenant 11.25 hrs, comme le "quorum" requis par la Loi, pour les séances des Commissaires, n'est pas présent.

Son Honneur le Maire donne instructions au Secrétaire de convoquer une nouvelle séance, pour le 22 du courant, à 3.00 hrs p.m.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

first May 1905, to the City of St. Henry, for the carrying out of the conditions of by-law No. 188, of the said City and of the contract based on said by-law, be annulled, as the obligations which had been assumed have been fulfilled.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Chairman of the Board of Assessors in order to know if the Dominion Textile Company, Ltd. (Colonial Bleaching and Printing Company), has made a report each year, since 1906, on its obligations.

56.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the meeting be adjourned until Monday, the 21 instant, at 10 a.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 21th December 1914, a.m.

Present: His Worship the Mayor, Mr. Martin, and Commissioner Ainey.

And, it being 11.25, as the quorum required by law for the meetings of the Commissioners was not present.

His Worship the Mayor gave instructions to the Secretary to call a new meeting, for the 22nd instant, at 3 o'clock p.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.